

To: The Toronto-Dominion Bank

"The Customer expressly requires that all contracts, correspondence and documentation concerning any accounts of the Customer and the latter's dealings with The Toronto-Dominion Bank and its affiliates ("the Bank") be drawn up in English and the Bank, because of the Customer's request and by making such contracts, correspondence and documentation available to the Customer, in the English language, expresses the same requirement.

The Customer and the Bank confirm that the foregoing requirement has been in effect throughout their dealings and since August 26, 1977, if their relations commenced on or after such date".

"Le client requiert expressément que tous les contrats, correspondance ou documents relatifs à tous comptes du client et ses transactions avec La Banque Toronto-Dominion et les membres de son groupe (la « Banque ») soient rédigés en anglais et la Banque, à cause de cette exigence du client, fait sienne cette volonté en faisant en sorte que les susdits contrats, correspondance ou documents rédigés en anglais soient à la disposition du client.

Le client et la banque confirment que l'exigence qui précède s'applique depuis le début de leurs relations contractuelles et depuis le 26 août 1977 si leurs relations ont commencé à cette date ou postérieurement".

Date _____
(mm/dd/yyyy)

Print name

Signature of Customer